
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum: 9.6.2015 
 
Účast:  dle prezenční listiny. Komise usnášeníschopná přítomno  8 členů z 9 členů  
  
Hosté: Mgr. Václav Švenda - místostarosta 
 
Koordinátor: Stanislava Walenková 
 
Program: 

1. nová tematická zadání na rok 2016 

2. žádosti o dotace z rezervy  

3. SK SPARTAK Příbram – host  Ing. Vladimír Králíček 

4. Diskuze – různé 

 
Průběh jednání: 
 
ad 1) Podrobně se probíralo nové tematické zadání jednorázových akcí a činností sportovních organizací. Na příštím 
jednání se bude hlasovat o definitivním znění těchto dokumentů pro rok 2016. 
       
ad 2) Komise navrhuje udělit dotaci HC Příbram – 40 000,-, na hokejové turnaje mládeže. 
                  Pro hlasovali všichni členové komise, hlasování se zdržel Petr Erben 
        Komise navrhuje neudělit dodatečnou dotaci boxerům Příbram (Association the-champions Příbram). 
                 pro Strejc, Hušek, Chrastina, Holý, Eliáš, Erben, Tecl  ,  proti hlasovala Lucie Leišová 
 
 
ad 3)  Ing. Vladimír Králíček se nedostavil 
 
ad 4) Baník Příbram je ochoten jednat o prodeji pozemků okolo atletického hřiště u ZŠ Školní. Na tomto místě by se 
poté mohl vybudovat atletický stadion, který v Příbrami chybí.  
 
Příští komise se bude konat 11.8.2015 od 16.30 na Zámečku 
 
 
Datum: 15.6.2015 
Zapsal: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 
 
 
Předseda komise: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 

 


